
  

 
  

 
 

 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach konaného dňa 19.4.2021 od 1300 hod. online v prostredí MS Teams 

 

Prítomní: 11 členov Správnej rady UVLF v Košiciach podľa evidovanej prítomnosti, Správna 

rada UVLF v Košiciach bola uznášaniaschopná. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácia o výsledku per rollam hlasovania o Výročnej správe o kvalite UVLF 

v Košiciach za akademický rok 2019/2020 

4. Správa o činnosti SpR UVLF v Košiciach za rok 2020 

5. Výročná správa o činnosti UVLF v Košiciach za rok 2020 

6. Návrh rozpočtu UVLF v Košiciach na rok 2021 

7. Správa kontrolórky UVLF v Košiciach 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

Ad 1: 

 Zasadnutie Správnej rady (ďalej len „SpR“) Univerzity veterinárskeho lekárstva  

a farmácie v Košiciach (ďalej len „UVLF“), ktoré sa prvýkrát v histórii SpR UVLF konalo online, 

otvoril jej predseda Ing. Ján Király, ktorý privítal členov SpR UVLF a hostí. SpR UVLF schválila 

program zasadnutia a za overovateľov zápisnice schválila Dr. h. c. JUDr. Ing. Jána Bíleka a MVDr. 

Annu Ondovú.  

Predseda SpR UVLF informoval, že v dňoch 30.1. – 5.2.2021 prebehla tajným hlasovaním 

per rollam voľba podpredsedu SpR UVLF. Novým podpredsedom SpR UVLF sa stal Dr. h. c. 

JUDr. Ing. Ján Bílek. Zápisnica z hlasovania je prílohou 1 k tejto zápisnici. 

 

 



Ad 2: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király vyzval tajomníka SpR UVLF doc. MVDr. Petra 

Korima, CSc., aby informoval o uzneseniach SpR UVLF, ktoré mali byť splnené ku dňu aktuálneho 

zasadnutia SpR UVLF.  

Tajomník SpR UVLF uviedol, že na zasadnutí SpR UVLF konanom 22.6.2020 bolo uložené 

jedno uznesenie. SpR UVLF uložila rektorke univerzity Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, 

PhD. informovať o novej organizačnej štruktúre UVLF v Košiciach. Rektorka UVLF v Košiciach 

informovala členov SpR UVLF o novej organizačnej štruktúre univerzity, ktorej cieľom bolo najmä 

zjednodušiť systém riadenia na UVLF, a prejsť z trojstupňového riadenia na dvojstupňové, v súlade 

s odporúčaniami medzinárodných aj národných hodnotiteľov v rámci medzinárodnej evalvácie 

a akreditácie a v rámci súťaže Národná cena za kvalitu SR. Taktiež vznikli nové výskumné centrá, 

ktorých cieľom je trvalo udržateľná špičková veda s výstupmi na špičkovej medzinárodnej úrovni. 

 

Ad 3: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király skonštatoval, že hlasovanie o Výročnej správe o kvalite 

UVLF v Košiciach za akademický rok 2019/2020, ktoré sa vzhľadom na nemožnosť uskutočniť 

prezenčné zasadanie SpR UVLF v dôsledku epidemiologickej situácie uskutočnilo per rollam, bolo 

z hľadiska právneho v poriadku, a výročnú správu o kvalite SpR UVLF vzala na vedomie, čo je 

zachytené osobitnou zápisnicou, ktorá je prílohou 2 k tejto zápisnici. 

 

Ad 4: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király uviedol, že Správa o činnosti SpR UVLF  

za rok 2020 bola vypracovaná v súlade s ustanoveniami zákona o vysokých školách, ako aj v súlade 

s vnútornými predpismi UVLF. Vyzval prítomných členov SpR UVLF, aby uviedli prípadné 

pripomienky k správe. Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek nemal námietky voči obsahu výročnej správy, 

ale upozornil na chybné dátumy v tabuľkovej časti, ktoré je potrebné opraviť. Členovia SpR UVLF 

hlasovaním správu schválili. 

 

Ad 5: 

Výročnú správu o činnosti UVLF za rok 2020 uviedol prorektor pre rozvoj školy 

a hodnotenie kvality prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. Vo svojej prezentácii prešiel všetky oblasti 

správy v štruktúre ako ju predpisuje Smernica MŠVVaŠ SR č. 46/2011, ktorou sa určuje forma  

a termín predkladania výročnej správy o činnosti vysokej školy a výročnej správy o hospodárení 

vysokej školy. Osobitne vyzdvihol pozitíva, ktoré univerzita, napriek nepriaznivej epidemiologickej 



situácii, dosiahla. Veľmi pozitívnou skutočnosťou v uplynulom roku bol pretrvávajúci zvyšujúci sa 

záujem o štúdium na UVLF, zvýšený záujem o štúdium na univerzite zo strany zahraničných 

uchádzačov, nízka nezamestnanosť absolventov univerzity a stabilný počet kvalitných 

medzinárodne uznávaných publikačných výstupov. Podarilo sa dokončiť realizáciu projektov, ktoré 

majú prispieť nielen k zlepšeniu vizuálu budov, ale najmä ku zníženiu ich energetickej náročnosti. 

Jednalo sa o pavilóny č. 17, 25, 35 a 36. Zdôraznil, že rok 2020 bol pre univerzitu mimoriadne 

náročný, keďže bolo potrebné sa vysporiadať so všetkým, čo priniesla pandémia.  

V diskusii ako prvý vystúpil Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek, ktorý mal viacero postrehov 

a otázok. Požiadal o bližšie vysvetlenie skutočností uvedených v oblasti akreditácií študijných 

programov a spôsobilostí uskutočňovať habilitačné a inauguračné konania. Ďalej sa zaujímal 

o eventuálnu možnosť zvýšiť podiel študentov mužského pohlavia na celkovej skladbe študentov, 

osobitne v študijných programoch z odboru veterinárske lekárstvo. Položil otázku, či univerzita 

analyzuje výkony aj z finančného hľadiska v komparácii s konkurenciou. K otázke akreditácii 

zaujal stanovisko prorektor prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. a informoval o skutočnostiach 

súvisiacich s agendou akreditácií. Rektorka univerzity odpovedala na druhú otázku. Vo vzťahu 

k zloženiu študentov z pohľadu zastúpenia pohlaví uviedla, že UVLF nikdy nediskriminovala, 

pozitívne či negatívne, študentov z pohľadu tohto, dobou aj spoločenským pokrokom, prekonaného 

kritéria. Uviedla, že vysoké zastúpenie žien nie je na škodu veci, naopak v každodennej 

veterinárskej praxi, kde má prevahu starostlivosť o spoločenské a záujmové zvieratá, je prítomnosť 

veterinárskych lekárok na prospech veci, nakoľko disponujú vyššou mierou empatie a ďalšími 

pozitívnymi vlastnosťami v porovnaní s mužskými kolegami. Na tretiu otázku odpovedal prorektor 

prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD., ktorý informoval, že univerzita má vypracovaný cenník úkonov, 

ktorý nie je komerčný, ale je stanovený tak, aby boli pokryté nákladové položky. Cieľom univerzity 

je v prvom rade poskytovanie špičkových služieb klinických pracovísk, nie zisk. Na strane druhej je 

potrebné citlivo pristupovať k cenotvorbe výkonov, aby nedošlo k znevýhodňovaniu kolegov 

združených v Komore veterinárnych lekárov SR.  

Stanovisko rektorky univerzity podporil MVDr. Ladislav Stodola, ktorý vyzdvihol 

pôsobenie veterinárskych lekárok v praxi. 

Mgr. Jozef Jurkovič sa pochvalne vyjadril o úrovni výročnej správy. Vyzdvihol ukončenie 

a prínosy projektov smerujúcich ku zníženiu energetickej náročnosti budov. Poukázal na 

skutočnosť, že príjmy zo zahraničných grantov sú pomerne nízke a položil otázku k výške 

získaných finančných prostriedkov z COAST grantov a k finančnému efektu z patentu Probiotický 

prípravok, spôsob jeho prípravy a použitie probiotického prípravku, ktorého pôvodcami sú doc. 

MVDr. Radomíra Nemcová, PhD., prof. MVDr. Igor Valocký, PhD. a MVDr. Eva Styková, PhD. 



Poslednú otázku smeroval k organizovaniu Dňa otvorených dverí, najmä vo vzťahu k obmedzeniam 

vyplývajúcim z protiepidemiologických opatrení voči Covid-19. Na otázky ekonomického 

charakteru odpovedal kvestor univerzity Ing. Róbert Schréter, PhD. K otázke DOD zaujala 

stanovisko rektorka univerzity, ktorá uviedla, že DOD boli organizované prvýkrát online formou, 

a veľmi príjemne ju prekvapil vysoký záujem verejnosti, keďže sa ho zúčastnilo vyše 3500 osôb. 

Taktiež ju potešil aktívny prístup všetkých zúčastnených ku DOD. 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király vyjadril spokojnosť s činnosťou UVLF za rok 2020 

a uviedol, že UVLF ako moderná vzdelávacia a výskumná inštitúcia s jasnými cieľmi a víziami ide 

správnym smerom. 

 

Ad 6: 

 Návrh rozpočtu UVLF na rok 2020 predstavil kvestor univerzity Ing. Róbert Schréter, PhD. 

Konštatoval, že zmenou metodiky rozdeľovania finančných prostriedkov verejným vysokým 

školách vo väzbe na celkový znížený prídel finančných prostriedkov pre vysoké školy došlo 

k zníženiu dotácie pre UVLF v Košiciach o 1,7 mil. €, čo je viac ako 10 % v porovnaní s dotáciou 

na rok 2020. Vyzdvihol prezieravosť opatrenia, ktorým došlo v roku 2020 k racionalizácii počtu 

pracovníkov UVLF a nevyplatenia plošných odmien, čo vytvorilo finančnú rezervu, vďaka ktorej 

má univerzita pokryté platy zamestnancov, žiaľ bez možnosti odmien. Poukázal tiež na avizovaný 

ďalší pokles prídelu financií vysokým školám, čo už má likvidačný charakter. 

 V diskusii Mgr. Jozef Jurkovič uviedol, že momentálne nemá informácie o tom, ako bude 

vyzerať rozdelenie financií pre verejné vysoké školy na rok 2022. 

 Vzhľadom ku skutočnosti, že v mesiaci apríl končí funkčné obdobie trom členom SpR 

UVLF bolo jej zasadnutie uskutočnené v tomto netradičnom termíne, kedy ešte nie sú ukončené 

výročné správy vysokých škôl o hospodárení. Napriek tomu kvestor univerzity vyčíslil kladný 

výsledok hospodárenia univerzity za rok 2020 a navrhol použiť jeho celú výšku na krytie strát 

z minulých období. Doplnil, že za 6 rokov činnosti aktuálneho vedenia univerzity došlo ku zníženiu 

strát z minulých období o 1 mil. €. 

 SpR UVLF vyjadrila znepokojenie nad vývojom situácie v oblasti financovania verejných 

vysokých škôl a jej dopadom na kvalitu pedagogického procesu a vedecko-výskumnej činnosti. 

SpR UVLF jednomyseľne odsúhlasila rozdelenie výsledku hospodárenia UVLF za rok 2020.  

 

Ad 7: 

 O výsledku kontrolnej činnosti na UVLF za rok 2020 informovala rektorka UVLF Dr. h. c. 

prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. Uviedla konkrétnosti o vykonanej kontrolnej činnosti na 



klinikách a katedrách univerzity s ohľadom na finančnú disciplínu, zabezpečovanie a používanie 

osobných ochranných prostriedkov a o výsledkoch šetrenia sťažností klientov na poskytnuté služby. 

Boli zistené iba drobné nedostatky administratívneho charakteru, ktoré boli odstránené. 

 

Ad 8: 

 V tomto bode vzniesol otázku na situáciu v súdnych sporoch, ktorých je UVLF účastníkom, 

Ing. Ján Király. Rektorka univerzity uviedla, že situácia sa oproti ostatnej informácii na zasadaní 

SpR UVLF nezmenila. 

 Rektorka UVLF Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. predniesla návrh na zriadenie 

vecného bremena k nehnuteľnosti  - pozemku v kat. území  Rozhanovce, okres Košice-okolie.  

Zmluvou o uzatvorení zmluvy o zriadení vecného bremena sa zriadi vecné bremeno k pozemku 

zapísaného na LV č. 619, okres Košice-okolie, obec Rozhanovce, k. ú. Rozhanovce, parc. č. CKN 

1589/24 o výmere 746 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria. Obsahom vecného bremena 

bude povinnosť univerzity ako vlastníka strpieť uloženie verejného potrubia, jeho užívanie  

a prevádzkovanie na svojom pozemku, umožniť oprávnenému z vecného bremena v nevyhnutnej 

miere prístup na zaťažený pozemok v rozsahu a spôsobom nevyhnutým na vykonávanie všetkých 

činností na zabezpečenie prevádzky, údržby, opravy, rekonštrukcie, revízie, poruchy vodovodného 

potrubia a s tým spojené právo prechodu. Vecné bremeno sa navrhuje zriadiť za odplatu, ktorá bude 

stanovená ako jednorazová peňažná náhrada vo výške 1,- € a bez časového obmedzenia. SpR UVLF 

schválila zriadenie vecného bremena. 

 Rektorka UVLF Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. predniesla návrh na založenie 

združenia právnických osôb - Košický klaster nového priemyslu a súhlas s členstvom UVLF  

v Košiciach v tomto záujmovom združení.  Košický klaster nového priemyslu (Cassovia New 

Indrustry Cluster) má byť združenie právnických osôb, ktorého hlavným cieľom má byť vytvorenie 

nového priemyslu v regióne východného Slovenska s presahom na celé Slovensko. SpR UVLF 

schválila hlasovaním vyjadrila súhlas s týmto návrhom. 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király predložil v neverejnej časti zasadania SpR UVLF 

návrh na odmenu rektorke univerzity za výsledky, ktoré v uplynulom období dosiahla, ktorý 

členovia SpR UVLF schválili. 

 Nakoniec predseda SpR UVLF poďakoval všetkým členom SpR UVLF za spoluprácu 

v uplynulom funkčnom období. 

 

 

 



Ad 9: 

Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király poďakoval prítomným členom SpR UVLF a hosťom za 

účasť, diskusiu a predložené návrhy a ukončil zasadnutie SpR UVLF. 

 

Správna rada UVLF v Košiciach schvaľuje (pomerom hlasov v štruktúre za/proti/zdržal sa): 

1. Program zasadnutia SpR UVLF (11/0/0). 

2. Overovateľov zápisnice – Dr. h. c. JUDr. Ing. Jána Bíleka a MVDr. Annu Ondovú (11/0/0). 

3. Správu o činnosti SpR UVLF v Košiciach za rok 2020 (11/0/0). 

4. Rozpočet UVLF v Košiciach na rok 2021 (11/0/0). 

5. Návrh na rozdelenie výsledku hospodárenia UVLF za rok 2020 (11/0/0). 

6. Návrh na zriadenie vecného bremena k nehnuteľnosti  - pozemku v kat. území  Rozhanovce, 

okres Košice-okolie (11/0/0). 

7. Návrh na založenie združenia právnických osôb - Košický klaster nového priemyslu a súhlas 

s členstvom UVLF v Košiciach v tomto záujmovom združení (11/0/0). 

8. Odmenu rektorke UVLF v Košiciach (11/0/0). 

 

Správna rada UVLF v Košiciach berie na vedomie (pomerom hlasov v štruktúre za/proti /zdržal 

sa): 

1. Informáciu, že Výročná správa o hospodárení UVLF v Košiciach za rok 2020 bude 

predložená na najbližšom zasadnutí SpR UVLF nasledujúcom po vykonaní kontrolných 

úkonov zo strany Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR (11/0/0). 

2. Informáciu o aktuálnych súdnych sporoch, v ktorých je účastníkom UVLF v Košiciach 

(11/0/0). 

3. Výročnú správu o činnosti UVLF v Košiciach za rok 2020 (11/0/0). 

4. Informáciu o kontrolnej činnosti na UVLF v Košiciach (11/0/0). 

5. Informáciu o výsledku hlasovania o Výročnej správe o kvalite UVLF v Košiciach za 

akademický rok 2019/2020. 

6. Informáciu o výsledku voľby podpredsedu SpR UVLF v Košiciach. 

 

Správna rada UVLF v Košiciach ukladá (pomerom hlasov v štruktúre za/proti /zdržal sa): 

1. Rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov 

SpR UVLF s aktuálnym stavom v oblasti akreditácií študijných programov a spôsobilostí 

vykonávať habilitačné a inauguračné konania (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF  



2. Rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov 

SpR UVLF s aktuálnym stavom pri zosúlaďovaní vnútorného systému kvality so 

štandardami pre študijný program (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF  

3. Rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov 

SpR UVLF s aktuálnym stavom v oblasti aktívnych aj pasívnych súdnych sporov UVLF 

(11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF  

4. Kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi Schréterovi, PhD. podať pri Výročnej správe 

o hospodárení UVLF v Košiciach za rok 2020 informáciu o ekonomike jednotlivých 

stredísk (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF  

5. Kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi Schréterovi, PhD. podať informáciu 

o možných benefitoch z využívania patentu Probiotický prípravok, spôsob jeho prípravy  

a použitie probiotického prípravku pre UVLF (11/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF  

 

 

 

Zapísal: 

doc. MVDr. Peter Korim, CSc., v.r.  

 

Overili: 

Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek , v.r. 

 

 

MVDr. Anna Ondová, v.r. 

      

Schválil:  

Ing. Ján Király, v.r.  

 

 

 

 



Príloha 1 

 

 



Príloha 2 

 


